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3個服務中心位於觀塘、長沙灣及天水圍，為中學畢業生提供多元化的支援服務，透過與僱主代表會
面，讓他們認識不同的職業選擇，計劃未來事業發展路向。

服務中心服務中心

天水圍

地區 地址

長沙灣   九龍長沙灣順寧道273號日輝大廈商場1樓(近長沙灣港鐵站C1出口)

九龍觀塘觀塘道410號觀點中心20樓 (近觀塘地鐵站A2出口)

新界天水圍天晴邨天晴社區綜合服務大樓3樓301室

觀塘

報名詳情將於6月初上載於「新學制網上簡報」 (www.edb.gov.hk/nas)。 

報名報名

教育局在僱員再培訓局的支援下，將於2012年7月23日至27日設立3個服務中心，為有意投身社會的中
學畢業生提供事業規劃的諮詢及支援服務。

有關的支援服務包括：（一）提供個別輔導，協助學生進行職業性向評估；（二）舉行不同的工作坊
，以提升他們的就業能力，內容涵蓋求職注意事項、擇業錦囊、面試技巧等；（三）舉辦事業講座，
由不同行業的僱主講解行業前景、行業最新資訊、員工應具備的技能、條件及特質等；（四）設置招
聘攤位，讓有職位空缺的僱主進行初步招聘。此外，每個服務中心均特別為應屆中學畢業生設立求職
角，張貼適合他們的職位空缺，以供申請。

透過全面的支援服務，提升中學畢業生面對工作世界的信心，裝備他們迎接未來的就業市場。
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Enter the workplace with confidence
Recognize your career aspirations

Education Bureau

The 3 service centres are located in Kwun Tong, Cheung Sha Wan and Tin Shui Wai, providing diversified support 
services to secondary school leavers to learn about employment options and meet with employer representatives to 
further their career pursuits.

Service Centres

Districts Address

Cheung Sha Wan     
1/F, Sunlight Building, 273 Shun Ning Road, Cheung Sha Wan, Kowloon (near 
exit C1 of Cheung Sha Wan MTR Station)     

20/F, Kwun Tong View, 410 Kwun Tong Road, Kowloon (near Exit A2 of Kwun 
Tong MTR station

Unit 301, 3/F, Tin Ching Amenity and Community Building, Tin Ching Estate, Tin 
Shui Wai, N.T.  

Kwun Tong

Tin Shui Wai

Enrollment details will be uploaded onto the New Academic Structure Web Bulletin (www.edb.gov.hk/nas/en) in early 
June.

Enrollment

To offer support and advice on career planning to secondary school leavers who desire to join the workforce, the 
Education Bureau, with the support from the Employees Retraining Board, is going to set up 3 service centres from 23 to 
27 July 2012.

Support services include (a) one-on-one career guidance to help students assess their career aspirations, (b) workshops 
on Dos & Don’ts in job application, tips on job search, interview skills, etc. to enhance their employability, (c) career talks 
delivered by employers from a wide range of industries to provide information on career prospects, industry updates, 
skills, qualities and attributes required, (d) recruitment booths for employers who have immediate vacancies to conduct 
preliminary recruitment.  A designated job corner will also be established at each service centre posting job vacancies 
suitable for fresh secondary school graduates. 

Through such a comprehensive collection of support services, secondary school leavers will be empowered to build up 
more confidence in preparing for the world of work and pursuing their career goals, mapping their way forward in today’s 
and tomorrow’s job markets.
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